MINES FOR TWO

WE ASKED SOMMELIERS FOR A SELECTION OF WINES FOR TWO PEOPLE TO SHARE. THE YEAR'S MOST ROMANTIC WINE LIST.

ON A DEMANDÉ À DES SOMMELIERS UNE SÉLECTION DE VINS À BOIRE À DEUX. LA WINE LIST LA PLUS ROMANTIQUE DE L'ANNÉE.



WHY?

A mineral structure that pairs well with food, in honour of a legendary terroir.

Une structure minérale et gastronomique en hommage à un terroir de légende.

WHEN?

From pre-lunch aperitif to the rincette, drunk from the coffee cup, Swiss-style.

Dès 11h en apéritif jusqu'après le repas pour la « rincette » comme on dit en Suisse.

■ Baronnie du Dézaley, Magnificents'14, 2013 (Dézaley, Switzerland)



JÉRÔME AKÉ BÉDA

Auberge de l'Onde (Saint-Saphorin, Switzerland), Swiss sommelier of 2015



WHY?

A rare, elegant wine that is a joy to drink. This Riesling is a gem!

Un vin rare et raffiné qui offre beaucoup de plaisir. Ce Riesling est un joyau!

WHEN?

In the spring, when nature comes back to life, with a classy picnic and a Thai curry.
Au printemps quand la nature renaît, autour d'un pique-nique chic et d'un curry thaï.

■ Domaine Weinbach, L'Inédit, 2013 (Alsace, France)



CAROLINE FURSTOSS

Le Grand Restaurant de Jean-François Piège (Paris, France), founder of the start-up sommelierparticulier.com